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Obiectul întrebării: Alocare fonduri analize

Stimată doamnă ministru.

România ocupă locuri fruntașe în statisticile europene în ceea ce privește afecțiunile grave (cancer, diabet, boli 

de inimă, etc.). Prevenția poate îmbunătăți situația, așa cum s-a întâmplat și în alte țări europene. Totuși, în 

România regăsim următorul fenomen: fondurile acordate pentru analize în fiecare lună sunt insuficiente, astfel 

se ajunge în situația ca acestea să ajungă doar pentru primele zile, iar pacienții să fie nevoiți să aștepte uneori 

cu lunile pentru a putea să facă aceste analize.

Având în vedere cele prezentate mai sus, doamnă ministru vă rog să mă informați cu privire la:

1. Ce procent din bugetul Casei de Asigurări de Sănătate este alocat pentru analize?

2. Ce sume sunt alocate anual și în fiecare lună pentru analize pe fiecare județ și Municipiul București? 

(răspunsul vă rog să fie în formă tabelară)

3. Care este timpul mediu lunar până când fondurile pentru analize se epuizează?

4. Ce măsuri are în vedere ministerul pentru îmbunătățirea situației?
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